
PROTOKÓŁ NR 13/16
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu,Usług i Rolnictwa, 

które odbyło się 06 czerwca 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16.00 a zakończyło o 18.00

Uczestniczyli w nim:
Członkowie Komisji:

1. Paweł Ciszewski - Przewodniczący komisji

2. Ewa Pędziwiatr

3. Krystyna Konieczna

Nieobecni usprawiedliwieni: Henryk Płoński

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1.Kamila Pędziwiatr

2. MariuszKubiak 

3. Krzysztof Gorczyca

4. Andrzej Machnica

5.Przemysław Tołoknow - Zastępca Dyrektora ds. ochrony  przyrody Karkonoskiego Parku 

Narodowego

6. Roman Tryhubczak                                                                                                                                                  

7. Bożena Wiśniewska - Burmisztrz                                                                                                                            

8. Agnieszka Kryszkowska – Zastępca Burmistrza                                                                                                 

9. Anna Klepacz

Zaproszone osoby:

1. Przedstawiciele z Karkonoskiego Parku Narodowego w Jeleniej Górze.
2. Wszyscy Radni.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie się z dokumentacją złożoną do Biura Rady przez Karkonoski Park Narodowy oraz 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania „planu ochrony dla Karkonoskiego Parku 

Narodowego z/s w Jeleniej Górze oraz części obszaru specjalnej ochrony siedlisk Karkonosze ( kod 

obszaru PLH 020006), części obszaru specjalnej ochrony siedlisk Stawy Sobieszowskie ( kod obszaru 

PLH 020044) oraz części obszaru specjalnej ochrony ptaków Karkonosze ( kod obszaru PLB020007) 

pokrywających się z granicami parku”.

3. Sprawy różne.

4. Zakończenie



Ad. 1 Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący komisji Paweł Ciszewski.

Ad. 2 Na spotkanie został zaproszony przedstawiciel KPN, który szczegółowo omówił złożoną 

dokumentację. Po zapoznaniu się radnych z dokumentacją i uzyskaniu informacji na temat 

dokumentacji projekt został zaopiniowany pozytywnie.

 Ad. 3 W sprawach różnych przedłożony został projekt regulaminu utrzymania czystości w gminie, 

który to zostanie skierowany do dalszych prac.

Ad. 4 Na tym posiedzenie komisji  zostało zakończone.


